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Schriftelijke vraag

Betreft: Bomen bij het Fatimahuis

Zoals wij allen in BNdeStem hebben kunnen lezen is AlleeWonen voornemens op de locatie Doctor
Schaepmanlaan woningen te realiseren.

De VLP heeft de volgende vragen

L Wanneer zijn deze bomen voor het laatst geïnspecteerd en wat waren de resultaten van deze
inspectie?

2 ls er een kapvergunning aangevraagd voor bomen in of in de nabijheid van de Doctor
Schaepmanlaan? Zo ja;

a) Wanneer is deze kapvergunning aangevraagd?
b) ls de kapvergunníng ook toegekend?
c) Voor hoeveel bomen is de kapvergunning aangevraagd?
d) Voor welke bomen is de kapvergunning aangevraagd?

Namens de fractie van de VLP,

Jos Heeren



Wij beantwoorden deze vragen als volgt:

t.ln 2OL4 zijn deze bomen voor het laatst geinspecteerd. Daarbíj zijn geen bijzonderheden

geconstateerd.

2. Er is geen kapvergunning aangevraagd.

Met vriendelijke groet,

Name het college van burgemeester en wethouders,

Saskia Schenk - Dekkers,

Wethouder Beheer Openbare Ruimte


